

會員權益

- 定期收取會員通訊
- 獲得指定的會員福利

會員制度

- 基本會員: 對象為已滿6歲-24歲的兒童及青少年(包括年青家長)的香港居民
- 聯繫家庭會員: 必須為「基本會員」的非6歲-24歲直系親屬或照顧者, 25歲以上的父母/兄姐/祖父母/外祖父母、主要照顧者(如寄養家庭的父母、親戚), 及6歲以下的弟妹、子女...等
- ★ 會籍有效期為登記日期起至隨後該年3月31日止

會員申請表格



服務使用者申請接受服務的機制

- 會員申請方法
 - 親臨本中心或於網上填妥有關「會員申請表格」
- 小組及活動申請方法
 - 親臨本中心或於網上填妥有關「活動報名表格」
 - 小組及活動原則上按先到先得作為收納優先次序的準則, 如有特別情況, 例如: 需要甄選參加者, 暑期活動報名及為特定對象而設的活動等, 將於宣傳資料內說明
- 個案申請方法
 - 親臨本中心約見當值職員查詢, 以作初步評估, 經上司批閱後, 再作提供輔導服務安排

服務使用者退出服務機制

- 會籍
 - 會員有權主動提出退會申請
 - 需到中心索取及填寫「退出服務申請表」
- 小組/活動/個案
 - 可以主動向負責職員提出及商討, 如有需要, 可作服務轉介

Chat with sayaumatei



服務簡介

綜合青少年服務中心採用全人和社區模式, 以滿足特定服務地區內六至二十四歲的兒童及青少年的不同需要, 接觸他們、與他們關係密切的人和社區人士, 提供專業社工介入(預防、發展、支援和補救)服務。



服務目標

- 協助兒童及青少年發展生活技能、潛能和解決問題的能力, 促進他們的個人發展;
- 促進兒童及青少年的社交發展, 協助他們加強人際和家庭關係, 並建立社交能力、公民意識、社會責任和社區聯繫;
- 支援邊緣或弱勢兒童及青少年, 為他們提供發展和參與的機會; 以及
- 與社區持份者合作, 共同建立互助共融和靈活變通的社會環境, 以回應兒童及青少年的需要, 和遇到的挑戰。



服務內容

綜合青少年服務中心在不同平台上(即中心、學校或社區)靈活運用/用社工介入策略(包括個案工作、小組工作和社區工作), 並建立策略伙伴關係, 適當時又利用資訊科技, 為兒童及青少年提供下列活動:

- 指導和輔導;
- 支援計劃;
- 發展和社交活動; 以及
- 社區參與活動。



- 綜合青少年服務中心應按照社區需要訂立工作的優先次序, 並應重點與可能影響兒童及青少年福利的持份者合作。
- 有關活動經與社會福利署(「社署」)和地區委員會磋商後制訂。



服務對象

服務對象包括6至24歲、健全及殘疾的兒童及青少年。邊緣或弱勢的兒童及青少年應予特別關注。部份例子列舉如下, 惟未能一一盡錄:

- 來自有問題或貧困的家庭;
- 有特殊需要(例如懷疑/診斷為有特殊教育需要(SEN)、殘疾等);
- 非在學、非就業及沒有參與培訓(NEET);
- 屬於社會上的小眾或少數族裔; 或
- 面對社會轉變引致的困難。



Regenerate response

Send a message...



救世軍油麻地青少年綜合服務
The Salvation Army
Yaumatei Integrated Service for Young People

救世軍簡介

救世軍是一間國際基督教教會和慈善組織, 致力於塑造生命、關懷社群和造就信徒。救世軍現於全球133個國家和地區工作。自1930年, 救世軍已開始服務香港社會, 至今超過90年。

救世軍社會服務為在困境中及有需要的人士提供適切的援助及服務。作為一個基督教組織, 我們致力為服務使用者提供身、心、靈的全人照顧。

服務宗旨

我們致力為有需要人士和弱勢羣體提供多元化而優質的社會服務, 以照顧個人、家庭及社區的全面發展。我們承諾為社會問題及其解決方案作出回應, 以及致力倡導社會公義。我們透過信仰提供社會服務, 從而活出基督的樣式及福音的訊息。

About The Salvation Army

The Salvation Army is an international Christian church and charity working in 133 countries and areas, and has been serving Hong Kong for over 90 years since 1930.

Our Social Services provide services and support to people facing crisis and in need. As a Christian organisation, we offer holistic care to the body, mind and spirit of our service recipients.

Purposes

We are dedicated to serve and support the needy and disadvantaged with a wide range of quality social services catering for the holistic development of individuals, families, and the community. We pledge to respond to social issues and problems with solutions and advocate for social justice in society. We walk our faith through social services in the image of Christ and the message of Gospel.

Rights of members

- Receive quarterly activities bulletin
- Receive designated benefits

Membership Policy

- **Basic Membership:** Aged 6-24 Children and Youth
- **Affiliated Membership:** Immediate family or main caregiver of basic member:
 - Parents, siblings, grandparents, main caregiver (foster parents or relatives) who are 25 years old or above; and
 - Siblings of who is under 6 years old
- ★ **Membership is valid from the date of registration to the following March 31*.**
*End of the financial year.

Service entry mechanisms

- **Membership:**
 - Apply in person or online with completed Membership / Membership Renewal Application
- **Groups and activities:**
 - Apply in person or online to fill up Registration Form of Group / Activity / Interest Class;
 - Groups and activities are generally accepted on a first-come-first-served basis as a principle of admission priority. If there is special circumstance, it will be mentioned in the promotional materials.
- **Case:**
 - Consult in person for a preliminary assessment. Counseling service will be arranged after the approval of supervisor.



Service leaving mechanism

- **Membership:**
 - All members have right to request for the termination of membership;
 - Need to complete the form of "Termination of service" in person;
- **Group / Activity / Case:**
 - Service users can raise out and discuss with responsible staffs.
 - Referral will be made if necessary.

Chat with sayaumatei



Service Description

The Integrated Children and Youth Services Centres (ICYSCs) adopt a total person and community approach to meet the multifarious needs of children and youth aged 6-24 in specific catchment areas. ICYSCs provide professional social work intervention (preventive, developmental, supportive and remedial services) in working with children and youth, their significant others as well as the community.



Objectives

Through the flexible application of social work intervention strategies (including casework, group work and community work) in different platforms (i.e. centre, school, or community), forging strategic alliance and making use of information technology (wherever appropriate), the following programmes are provided by ICYSCs-

- guidance and counselling;
- developmental and socialisation programmes; and
- supportive programmes;
- community engagement programmes.



Service content

Through the flexible application of social work intervention strategies (including casework, group work and community work) in different platforms (i.e. centre, school, or community), forging strategic alliance and making use of information technology (wherever appropriate), the following programmes should be provided by ICYSCs for children and youth to achieve the specific objectives as set out in the preceding paragraph:

- guidance and counselling;
- developmental and socialisation programmes; and
- supportive programmes;
- community engagement programmes.



- Priority of work of ICYSCs should be set according to community needs. In addition, ICYSCs should collaborate strategically with stakeholders who may affect the welfare of children and youth.
- Programmes are drawn up in consultation with the Social Welfare Department (SWD) and the Local Committee.



Service targets

The target group is composed of children and youth between the ages 6-24, abled-bodied and disabled. Particular attention should be given to children and youth at risk or in disadvantaged circumstances. The following are some of the examples and the list is not exhaustive:

- coming from problematic or deprived family;
- with special needs (e.g. suspected/diagnosed with special educational needs (SEN), disability, etc.);
- not in education, employment or training (NEET);
- social or ethnic minorities; or
- facing difficulties arising from societal changes.

Regenerate response

Send a message...



聯絡方法 Contact us

27708933 28756256 ymtisyp.yfc@hkm.salvationarmy.org

	星期日 SUN	星期一 MON	星期二 TUE	星期三 WED	星期四 THU	星期五 FRI	星期六 SAT
上午 10 am - 2 pm							✓
下午 2 pm - 6 pm	✓		✓	✓	✓	✓	✓
晚上 6 pm - 10 pm			✓	✓	✓	✓	✓



linktr.ee/ymtis_youth

督印人: 陳裕玲 高級主任
印刷日期: 2023年4月

Printing Supervisor: Lincole YL Chan
Date: April 2023



sayaumatei

sayaumatei

- We love because God first loved us -